
Referat af VISITATIONSUDVALGET - Møde 14 

Tirsdag den 17.8 2021 kl. 17 – i Fælleshuset  

Deltagere: Vivi, Karin, Mette, Arne, Kirsten 

Referat 

1. Siden sidst…… 

Udlevering af nyt tilrettet velkomstbrev til ansøgere 

Eksempel på mail fra ansøger 

Forslag: Vi henstiller til den fremtidige bestyrelse at forberede sig på at 

involvere bofællerne, når der kommer en ledig bolig.  

2. Status på Interesselisten 

Pr. dd. 60 ansøgere (27 singler/33 par) 

Fra 2018 – 7 ansøgere (4 singler/3 par) 

Fra 2019 – 17 ansøgere (4 singler/13 par) 

Fra 2020 – 21 ansøgere (8 singler/13 par) 

Fra 2021 – 15 ansøgere (11 singler/4 par) 

3. Dialog: Hvad viser sidste ”gebyr”indbetaling os? 

Vores strategi at lave en ’ærlig udmelding’ om vores udlejningsreglerer 

lykkedes.  

4. Forslag til fremtidige punkter 

Udformning af ”Dialoggrundlag” – Kirsten udleverede et udkast. Medsendes 

som bilag! Alle arbejder med supplerende spørgsmål til næste møde. 

Påbegynde udarbejdelse af ”Procedure i forbindelse med ledig bolig og 

udvælgelse af potentielle indflyttere” - FØR, UNDER og EFTER udvælgelsen. 

Kommissorie for Visitationsudvalget – løbe det igennem! 

5. Næste møde – TIRSDAG den 5. oktober kl. 16 i Fælleshuset 

6. Evt.  

ALLE nuværende medlemmer af Visitationsudvalget vil gerne fortsætte 

arbejdet i udvalget. 

Kirsten, 21.8.2021 


